

Franckesche Stiftungen zu Halle

Der beeden berühmten holländischen Theologen, D. Campegii Vitringä und D. Johann Meyers verschiedene Gedanken über die letzte Weissagungen Ezechiels ...

Metzler, Johann Benedict

Frankfurt und Leipzig, 1760

VD18 1318590X

Cap. II.

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:gbv:ha33-1-213055

Cap. II. Ambitus Templi Ezechielis sexies major est ambitu Templi Salomonis & Zerubabelis. Ezech. 42, 16-20.

Cum templi ambitus a singulis lateribus constet 500 calamis, qui faciunt 3000 cubitos; ergo quatuor latera vel plagæ comprehendent 2000 calamos, sive 12000 cubitos. Tantum autem fuisse ambitum Templi Salomonis vel Zorobabelis, nemo est, qui contendat. Quandoquidem veteris Templi ambitum non 500 sive ab omnibus plagis 2000 calamos, sed totidem cubitos habuisse doceant. Quod est luculentum argumentum; ea, quæ Ezechiel de Templo vaticinatus est, accommodari ne-
tquam posse ad tempus Zorobabelis, vel re-
ditum Judæorum e captivitate Babylonica. Si destitueremur aliis rationibus, hæc unica sufficere posset stabiliendæ nostræ sententiæ, nempe hæc omnia novem extremis capitibus Ezechielis contenta ad alia tempora esse refe-
renda: Quod tamen invictis aliis argumentis demonstrari potest &c. Videatur idem §. X. & seqq. ubi sententiam Hafenrefferi & sic eti-
am Viringæ non calamos, sed cubitos intel-
ligendos esse, refutat.

Cap. III. Magna terræ sanctæ & separata portio Ezech. 45, 1-4 & c. 48, 8-12 Sacerdotibus ac Levitis assignata, tempore Salomonis & Zorobabelis eis non est concessa.

Cap. IV. Ambitus urbis 18000 calamorum, & amplissima terra Principi assignata Ezech. 45,